
 

 

 

College B & W 
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Veldhoven, 31 augustus 2020 

 

 

Betreft: Artikel 42 doodgaan van jonge bomen 

 

Geacht College, 

 

VSA in Veldhoven maakt zich al vanaf haar oprichting sterk voor milieu en groen in onze gemeente. 

Het belang van ervan wordt steeds duidelijker, zeker voor wie dit willen zien!! De Nederlandse 

zomers worden steeds warmer en droger. 

 

Naar onze mening doet Veldhoven veel te weinig aan vergroening en het onderhoud ervan. Tijdens 

vergaderingen, gemeentelijk en ook regionaal, pleit VSA onophoudelijk voor meer bomen. En..... wij 

blijven dit doen. Kortom er worden te veel mooie oude bomen gekapt en er worden er veel te weinig 

terug geplant. 

 

Helaas signaleren we niet alleen een (te) laag aantal nieuwe planten doch tevens zien we dat veel 

jonge bomen (de laatste jaren aangeplant) sterven. 

 

VSA heeft hierover de volgende vragen: 

1. Gaan deze jonge bomen inderdaad dood ten gevolge van watergebrek?  Of zijn ze ziek? 

2. Waarom worden niet alle jonge bomen bewaterd? In woonwijken wordt nieuwe aanplant 

wel bewaterd. Waarom gebeurt dit langs de wegen niet/minder? 

3. Wie is er de eerste jaren verantwoordelijk voor deze bomen? 

4. Is er een gemeentelijk plan om jonge aanplant te bewateren? 

5. Gaat de gemeente de dode aanplant vervangen door herplanting? Zo ja, wanneer? 

 

 In afwachting op uw antwoord, 

 

 

Namens VSA, 

 

Wim Peters 


